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Právě dnes jedná Rada Asociace krajů, jejímž místopředsedou je hejtman Libereckého kraje
Martin Půta, s Vládou ČR o dofinancování sociálních služeb. Hejtmani chtějí s vládou
vyjednat navýšení peněz pro poskytovatele sociálních služeb.

Ročně stojí tyto služby 30 miliard korun a státní dotace je 8,3 miliardy korun, což není ani
třetina nákladů. Poskytovatelé služeb, jimiž jsou např. obce, neziskové organizace, církve a
další, potřebují na pokrytí těchto služeb od státu ideálně 12,7 miliardy korun. „V ideálním
případě bychom chtěli po vládě více než 4 miliardy korun, ale to je nereálné. Proto chceme vyjednat
alespoň peníze na pokrytí platů zaměstnanců,“ uvedl Martin Půta. Mzdy sociálních pracovníků se
totiž vloni nařízením vlády zvedly o 3%, ale na jejich pokrytí více peněz od státu nepřišlo.  

Podrobnosti o celém stavu i vyjednávání si poslechněte v rozhovoru Českého rozhlasu. 

 


